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Referat 

Styremøte 2-22 

10. mars 2022 Kl. 10.00-14.00 

Sted: Norges Korforbund 

 

Til stede: Kjærsti Gangsø, Joachim Svendsrød, Birgitte Brekke, Siri Relling, Marianne Bremnes og 

Marianne Ween. Karl Ole Midtbø deltok på hele møtet via Teams. Kai Roger Vatne deltok fra sak 

19/22 via Teams. 

Marianne Bremnes ønsket styret velkommen til Korforbundets nye lokaler. Styreleder Kjærsti Gangsø 

ønsket velkommen til dette styrets siste ordinære møte. Nytt styre velges på årsmøtet 28. april, og 

konstituerer seg på sitt første møte. 
 

Sak 14/22 Godkjenninger: Innkalling og dagsorden 

Vedtak:  

Innkalling og dagsorden for møtet godkjent. Det var ingen saker til eventuelt. 

 

Sak 15/22 Godkjenning: Referat fra Styremøte 1.22 

Vedtak: 

Signert referat fra Styremøte 1-22 godkjent. 

 

Sak 16/22 Daglig leders orientering 

Flere orienteringer var vedlagt sakspapirene. I tillegg orienterte daglig leder om både framgang og 

utfordringer i arbeidet med å kartlegge kulturlokaler i kommunene. Det er nå gjort avtaler for 44 

kommuner, hvilket er gledelig. På den andre siden tar selve kartleggingene lenger tid enn forventet. 

En gjennomgang av skjemaer og oppsett i databasen førte til flere forbedringer, og nå gjenstår en 

gjennomgang av veiledningene før informasjon om dette sendes ut til alle karteleggerne rundt i 

landet. Av årets midler til kartlegging (kr 600.000,-) er nå 540.000,- disponert. 

Daglig leder har innledet et samarbeide med Kulturrom om en nettportal for egnede lokaler. Portalen 

skal inneholde gode veiledninger og retningslinjer for hva som skal til for at et lokale skal være egnet 

for ulike kulturuttrykk. Portalen utformes i løpet av året, og skal gi kommuner og organisasjoner nok 

kunnskap til å vurdere om lokaler er egnet for øving, produksjon og framføring av kulturuttrykk. 
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Evaluering av Medlemsmøtet: Styret oppsummerte at Medlemsmøtet er en fin og ønsket møteplass. 

Møtet i februar hadde gode innlegg, og ble en trygg møteplass for å ta opp felles utfordringer. Det er 

viktig for Kulturalliansen å skape fellesskapsfølelse, både for å styrke medlemmene og for å styrke 

egen posisjon og relevans. Deltakerne på dette møtet ble ikke registrert, og dette må planlegges 

bedre i framtiden. 

Flere styremedlemmer orienterte om arbeid for å styrke samarbeidet innenfor amatørteater. Et 

forslag til tilskuddsordning er overlevert Kulturdepartementet, og flere av Kulturalliansens 

medlemmer står bak et initiativ for å diskutere felles organisasjon for amatørteaterorganisasjoner i 

Norge. På tross av ulike oppfatninger om rolle og oppgaver mellom organisasjonene, kan det komme 

fram en enighet om en plattform for saker som er viktige for alle aktører. Kulturalliansen bidrar der 

det er ønsket og nyttig. 

Vedtak: 

Orienteringene ble tatt til etterretning 

 

Sak 17/22 Årsmøte og Årskonferanse torsdag 28. april  

Praktiske forhold:  

Årsmøtet avholdes i Øvre Slottsgate 2b. 

Stian Slotterøy Johnsen fra Frivillighet Norge bes om å ta oppgaven som ordstyrer 

Politikere fra Venstre og Arbeiderpartiet er invitert, i tillegg inviteres Kathy Lie fra SV. 

Birgitte Brekke holder appell for Ukraina. 

Frist for å melde saker til møtet er 17. mars, og så langt er ingen saker meldt. 

 

Praktiske oppgaver ble fordelt mellom styremedlemmer: Marianne B tar ansvar for allsang (for 

eksempel Ukrainas nasjonalsang), komp og mikrofon. Siri tar ansvar for registrering av deltakere, Kai 

Roger bidrar med noen som sørger for kaffe og vann gjennom hele møtet. MarianneW eller Kjærsti 

spør Husflidslaget om mulighet for at Solveig Brekke kan spille fele ved åpningen. MarianneW ordner 

navneskilt og kjøreplan. MarianneW foreslås som referent. Styret foreslås som tellekorps. 

Dagsorden og fordeling av saker: 

● Åpning og konstituering – Kjærsti 

● Styrets årsmelding – Karl Ole 

● Årsregnskap – MarianneW 

● Nye medlemmer - Siri 

● Fastsette kontingent – Birgitte 

● Arbeidsplan – MarianneB 

● Budsjett – Kai Roger 

● Velge styre – valgkomiteen  

● Velge valgkomité og revisor – Joachim 

 

Valgkomite: 

Styret foreslår følgende valgkomite for årsmøtet: 

Leder:   Bjarne Dæhlie, Norsk Musikkråd 

Medlemmer:  Thor Olav Thor Olav Fjellhøy, Norges Musikkorps forbund 
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  Helen Hansen, Norsk Amatørteaterforbund 

Varamedlem: Siri Relling, Folkeakademiene eller Gry Bråtøymyr, Norsk Jazzforum 

Spørsmål om varamedlem avklares når valgkomiteens innstilling for nytt styre foreligger. 

 

Vedtak: 

Planlegging av årsmøte og årskonferanse fortsetter i tråd med styrets føringer 

Styret foreslår følgende valgkomite for årsmøtet: 

Leder:   Bjarne Dæhlie, Norsk Musikkråd 

Medlemmer:  Thor Olav Thor Olav Fjellhøy, Norges Musikkorps forbund 

  Helen Hansen, Norsk Amatørteaterforbund 

Varamedlem: Siri Relling, Folkeakademiene eller Gry Bråtøymyr, Norsk Jazzforum 

 

 

Sak 18/22 Årsmelding for 2021 

Det ble pekt på en gjentakelse under punkt 5 om aktiviteter, og nye medlemmer i 2021 skal legges 

inn i meldingen  

Vedtak: 

Innstilling om Årsmeldingen vedtas med følgende endringer: Gjentakelse tas ut under punkt 5 

Aktiviteter og informasjon om nye medlemmer i 2021 settes inn under punkt 4 Årsmøte. 

 

Sak 19/22 Aktivitetsplan, budsjett og kontingent 

Forslag til Aktivitetsplan 2022/23 ble gjennomgått og diskutert. Styret gjorde endringer og tilføyelser 

som daglig leder gjennomfører i planen. Rettet plan sendes ut til godkjenning på epost. 

Forslag til budsjett for 2023 ble lagt fram. 

Styret har vedtatt å foreslå for årsmøtet at kontingenten økes til kr 3.000,- med virkning fra 2022. 

Kontingentkrav uten økning sendes ut før årsmøtet. Hvis årsmøtet vedtar den foreslåtte økningen 

sendes nye krav ut etter dette. 

Vedtak: 

Arbeidsplan 2022/23 vedtas på epost etter at styrets endringer er gjennomført. 

Søknadsbudsjett og beskjedent budsjett for 2023 vedtas. 

Styret foreslår for årsmøtet at styret får i oppgave å sette ned et utvalg for å komme fram til forslag 

til ny kontingentstruktur som legges fram på årsmøtet 2023. 
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Sak 20/22 Hyperion søker medlemskap 

Vedtak: 

Styret innstiller for at Hyperion – Norsk Forbund for Fantastiske Fritidsinteresser tas opp som 

medlem i Kulturalliansen. 

 

Sak 21/22 Revidert Statsbudsjett, Spillemidler, arenamilliard og strategi for Frivillighet Norge 

Daglig leder innledet om ulike initiativer om spillemidler, arenamilliard og strategi for egnede 

kulturarenaer. Styret diskutere ulike politiske innspill og hvordan Kulturalliansen skal 

forholde seg til disse. 

Vedtak: 

Kulturalliansen jobber videre med disse politiske saker etter styrets føringer. 

 

Sak 22/22 Eventuelt 

Det var ingen saker til eventuelt. 

 

Møtet avsluttet 13.30. Ref MW 


